

## Styremøte nr. 03-2025

<b>Dato: 25.03.2025</b> <b>Tilstede: Anica, Trond, Sølvi, Nina, Monika</b> <b>Forfall: Hanne, Lisbeth</b> <b>Sted: Messenger</b> Tekst i rødt er tidligere omtale av saken, tekst i normal skrift er utviklingen		
Saksnummer		Ansvarlig
2/25	<b>Medlemsbladet</b> 2025 Vi har ingen redaktør	Alle
6/25	<b>Økonomi</b>  Bedriftskonto Sparekonto <ul style="list-style-type: none"><li>Regnskap for Valebø er gått igjennom på nytt og oversendt styret / Hanne Augustin for kontroll. Styret skal i følge tallene få overført inntekter fra Valebøkomiteen om fordelingen er korrekt. Hanne Augustin må melde tilbake på dette. I regnskapet for 2024 er inntekten ført som en utestående fordring, så vil eventuelt tap av denne måtte gjøres dersom det ikke blir overført som forventet.</li><li>Revisor har fått oversendt bilag og det er dialog for å få avsluttet 2024 korrekt tallmessig. Det var noen poster som ble påpekt for 2023 som er justert i 2024. Ved komplett gjennomgang i 2024 vil regnskap for 2025 starte på korrekte tall.</li><li>Innholdet i henger er verdisatt til vel 20.000,- og revisor kommenterte i fjor at dette burde justeres ned. Det er vedtak i styret om at vi setter regnskapsmessig verdi på henger til kr. 0,-.</li><li>Arrangementregnskap for 2024 oversendes på nytt til styret – monika sender over</li></ul> Monika ønsker å fortsette som kasserer for neste år. Det kom ingen innsigelser på dette i møtet, men må selvfølgelig behandles i nytt styre.  Vi må vurder å øke antall poeng for å løse inn glass da prisen nå ikke gjenspeiler det de koster i innkjøp. Det må oversendes en prisliste fra Magnor	
14/24	<b>Retningslinjer utstillingskomitéen</b> <b>Forslag gjennomgått. Forslaget renskrives, samt sjekklister for gjennomføring utarbeides.</b> <b>Oversendes utstillingskomitéen for tilbakemeldinger når denne er klar.</b> Utsettes	

18/24	<p><b>Styrets utstillinger 2025</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 18 Januar Skien</li> <li>• Kristiansand 26 April. Hamresanden i forbindelse med NKK Kristiansand. Forslag om å leie Hamresanden og avd. Sørlandet står for kiosk. Også inntekt.</li> <li>• Forslag om 7-8 Juni Pinsehelgen vannprøve og to utstillinger. Forslag Sanngrunn Skarnes, evt. Morokulien.</li> <li>• Elverum 23 August utstilling 24 August vannprøver.</li> </ul>	
19/24	<p><b>Søknader vannprøver</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Avd. Trøndelag har søkt om 28 og 29 Juni og treningsleir fra 23-27 Juni.</li> <li>• BTV søkt om vannleir 26 og 29 Juni. Med utdanning av roere og figuranter. Endret vannleir datoer til forkant av vannprøver. 7-8 August vannleir.</li> <li>• Bruksrådet ønsker å avholde vannprøve 26 og 27 Juli på Tangenodden med treningscamp i forkant av prøven. Godkjennes av styret.- Bruksrådet ønsker å flytte denne til 19 og 20 Juli med en treningscamp i forkant. Bruksrådet er kjent med at det Gold Cup samme helg.- Godkjent av styret.</li> <li>• BTV 9 og 10 August på Svangstrand , Sylling. Godkjent.</li> <li>• Styret må sjekke med Avd. Trøndelag og BTV om noen av de har mulighet til å bytte helg. Monika sjekker ut med Avd. Trøndelag og Anica sjekker med BTV.</li> </ul>	
20/24	<p><b>Gjennomgå retningslinjer for Bruksrådet</b>  <b>Endre retningslinjer slik at de samsvarer med gjeldende praksis</b>  Foslag om å be Bruksrådet komme et forslag på hvordan de ønsker retningslinjer satt opp for å fungere.</p>	
21/24	<p><b>Oslo Dog Show 14-16 November 2025</b>  Behandling om deltagelse behandles neste møte  Styret er enige om å delta på Oslo Dog show 2025. Styret etablerer allerede nå arbeidsgrupper for de forskjellige aktivitetene. Lisbeth ansvarlig for arbeidsgruppe raseparade. Anica ansvarlig for arbeidsgruppe Rasestand og Hanne ansvarlig for arbeidsgruppe vannshow.</p>	
04/25	<p><b>Terminliste utsillinger 2025</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• NNK 18 Januar. Anders Tunold- Hanssen er forespurt. Svart nei.. Anica har forespurt Anette Edlander Sverige. Dommer Sebastian Harnik, Polen. Vidar Andersen Elev på Leonberger, Newfoundland og St. Bernard begge hårlagsvarianter.</li> </ul>	

- BTV 19 Januar- Maija Heinelle svart ja til å dømme. Vidar Andersen er enten elev eller aspirant på nuffer avhengig av antall påmeldte lørdag. Sven Olav Gustafsson går som aspirant på Leonberger Søndag. Anette Vabø-Andersen elev for Berner Sennen på Søndag. Enighet om at avd. BTV lager regnskapet for begge utstillinger i Skien. Vi må ha utstillingens leder og dyrevelferdskontrollør. Hanne sjekker med Thea for utstillingens leder. BTV stiller med dyrevelferdskontrollør.
- Styret Kristiansand 26 April-Hamresanden i forbindelse med NKK. Avd tar kiosk og inntekter fra det. Lisbeth avtaler med retriver klubben om å låne dommer og ringpersonell fra de slik at vi deler reise kostnader. Dommer som retriverklubben skal ha Jennie Andersson kan dømme Newfoundlandshund. Skriver og ringsekretær er ikke på plass enda. Vi satser på å starte vår utstilling tidlig ca kl. 10.00 . Vi trenger skriver og ringsekretær.  
Utstillingens ledr; Unn Pedersen  
Opprigging fredag og nedrigginh lørdag; Sølvi, Hanne og Anica.  
Avholde lotteri
- Styret Pinsen 7-8 Juni- Vannprøve. Anica forespør Monica Bargum om mulighet for lån av Damtjern for vannprøver. Monika booker overnatting for vanndommer Lina Lethonen.  
Sølvi har avklart ringsekretær og skriver til Morokulien. Det er noe usikkerhet rundt reisevei og kostnad for dette. Sølvi avklarer hvilke beløp som gjelder for reisekostnader.  
Vanndommer Liina (fra Finland) er bekreftet at kan komme, men hun har endring i planene. Det vil si at hun kommer med fly. Monika holder kontakt med henne for å avklare detaljene.  
Prøveleder for vannprøver – Monika kan være prøveleder.  
Sølvi har avklart å få en fruktkurv som gavepremie Dommere til Morokulien må bookes inn på hotell i Sverige. Styret ordner dette senere, men bør gjøre det fort da det er mye aktivitet på Morokulien i denne helgen.
- BTV 12.07.2024-
- Østfold/Follo 13.07.2024- Dommer Kerstin Einarsson
- Elverum 23 August utstilling og 24 August vannprøve.

	<p>Anica forespør Rita Breesch for mulighet til å dømme både eksteriør og vann.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 7 September- Avdeling Vestlandet</li> </ul>	
<b>23/24</b>	<p><b>Årsmøtet</b>  Økonomi ikke ferdigstilt. Monika er i dialog med revisor.  Sak 7; Kontingent forslag uendret for 2026 kr 350,-pr. år  Sak 8; -budsjett (orienteringssak) deles ut på årsmøtet.  Åtsmøtesak; Forslag om at storcert skal vandre.  Sak 9.2 + 9.3 + 9.5; Årsmøtevedtak</p> <p>Digitalt årsmøte? Ikke mulig pr. i dag å få til digital stemmegivning som er hemmelig. Evt kun forhåndstemmer ved personvalg.</p> <p>Kjøpe inn brus/kaffe/te/twist el – Monika sjekker med Hanne om hvem dem som kan gjøre det</p> <p>Vi har engangsservice og servietter i hengeren hos Ingunn. Sølvi sjekker med Ingunn om hun kommer til årsmøtet og om hun kan ta med dette.</p> <p>Sølvi har mottatt en fruktkurv som kan deles opp til bevertning på møtet</p> <p>Anica har kontroll på glass, klubbcertifikat rosetter og skriver ut nødvendige papirer til møtet (regnskap, stemmesedler ol)</p> <p>Henriette skriver ut diplomer. Signerer Hanne? Hvem andre?</p>	
<b>24/24</b>	<p><b>Behov for ny hjemmeside.</b>  Vi jobber videre med dette. Styret må ha hjelp fra noen med kompetanse på området. Styret oppretter en arbeidsgruppe som starter arbeidet med en som kan bygge siden etter klubbens behov. Arbeidsgruppe bestående av Anica, Henriette, Lisbeth.</p>	
<b>03/25</b>	<p><b>Sunnhetsutvalget</b>  Oppdrettermøte avholdes etter årsmøtet er ferdig.</p>	
<b>01/25</b>	<p><b>Klage fra flere i avd. Trøndelag</b>  Klage på styrets avgjørelse om deltagelse for Newfoundlandshund. Styret svarer opp klagen.</p>	
<b>05/25</b>	<p><b>Poengkort</b>  Innvekslingen må skje i løpet av 31.12.2026. De som har poengkort må selv følge opp dette for å få vekslet de inn.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Porselen må bestilles i så store kvanta pr. enhet at det ikke kan åpnes for å bestilles inn porselen. Fokus blir å tømme lager.</li> </ul>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Glass kan bestilles i mindre kvanta, så disse kan bestilles og deles ut på bestilling. Fokus å planlegge for tomt lager.</li> <li>• Poengkort kan benyttes til påmelding for styret sine arrangement. 1 poeng = 1 krone. Ved innveksling av poeng må påmelding gjennomføres som vanlig, men eier vil få refundert beløpet når poengkortene innleveres på arrangement de er påmeldt til. Eier må ta kontakt med styret for å ordne dette. Poengkort og kontonummer må noteres på kvittering som leveres kasserer for utbetaling og bokføring.</li> </ul> <p>Innløsing av poengkort vil kunne gi klubben negativt resultat da innkjøp / betaling for arrangement vil være «nettoppenger» ut av konto. Må formidles i forbindelse med retningslinjene slik at det blir bygget en forståelse for hvorfor klubben går i underskudd.</p>	
<b>06/25</b>	<p><b>Rosetter og kjetting fra Valebø.</b> Det er rosetter og kjetting sponset til Valebø som burde kunne benyttes videre. Tilbakemelding fra Valebøkomiteen er at dette er sponset Valebø og skal beholdes til senere arrangement i Valebø. Styret er enige om at det kan bli værende der det er.</p>	
<b>Eventuelt</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Trond foreslår høyere fokus og styring på bruk av spesialdommere på våre spesialutstillinger.</b> Anica utformer en mail å sende til Newfoundlandshundklubber rundt i verden for å innhente navn på deres spesialdommere i håp om å kunne lage en liste over disse.</li> </ul>	

**Neste møte:**

**Tirsdag 08. April kl 19.00**